

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: MIDDLE EAST PHARMA. & CHMICAL IND. & MEDICAL APPLIANCES Date: 04-12-2024 10:51:46 AM Subject: Disclosure of the debt capitalization report and i</p>	<p>السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: الشرق الاوسط للصناعات الدوائية والكيمائية والمستلزمات الطبية التاريخ: AM 10:51:46 2024-12-04 الموضوع: الافصاح عن تقرير رسملة الديون ومرفقاته</p>
<p>Dear Sirs / Securities Commission. Subject: Disclosure of the debt capitalization report and its attachments submitted by the company's Board of Directors Greetings and after,,, Based on the approval of the Securities Commission pursuant to the Board of Commissioners' Resolution No. (383/2024) which includes the approval to register the shares of the increase in the company's capital amounting to (5,000,000) five million shares at an issue price of one dinar per share by capitalizing part of the shareholders' creditors and allocating them to them as follows:- 1- Allocating (2,365,197) shares to Mr. Hamza Tantash. 2- Allocating (364,980) shares to Ms. Maysar Aklouk. 3- Allocating (1,875,806) shares to Messrs. Tantash Group Company. 4- Allocating (394,017) shares to Messrs. Arab Center for Pharmaceutical Industries Company. We hereby disclose to you the debt capitalization report and its attachments submitted by the company's Board of Directors, which includes details of the debts intended to be capitalized, the mechanism for evaluating them, and how they arose. Therefore, it is necessary to inform you. Please accept my highest respect and appreciation,,, Acting General Manager Mahmoud Zaher</p>	<p>السادة / هيئة الأوراق المالية المحترمين . الموضوع :- الإفصاح عن تقرير رسملة الديون ومرفقاته المقدم من مجلس ادارة الشركة تحية طيبة وبعد ،،، بناء على موافقة هيئة الأوراق المالية بموجب قرار مجلس المفوضين رقم (2024/383) والمتضمن الموافقة على تسجيل أسهم الزيادة في رأس مال الشركة البالغة (5,000,000) خمسة ملايين سهم بسعر إصدار دينار واحد للسهم وذلك عن طريق رسملة جزء من ذمم المساهمين الدائنة وتخصيصها لهم وذلك كما يلي :- 1- تخصيص (2,365,197) سهم للسيد حمزة طنطش . 2- تخصيص (364,980) سهم للسيدة ميسر عكلوك . 3- تخصيص (1,875,806) سهم للسادة شركة مجموعة طنطش . 4- تخصيص (394,017) سهم للسادة شركة المركز العربي للصناعات الدوائية . نفصح لكم بطيه أدناه عن تقرير رسملة الديون ومرفقاته المقدم من مجلس ادارة الشركة والذي يتضمن تفاصيل الديون المنوي رسملتها وآلية تقييمها وكيفية نشؤوما . لذا إقتضى إعلامكم . وتفضلوا بقبول فائق الإحترام والتقدير ،،، المدير العام بالوكالة محمود زاهر</p>
<p>04-12-2024</p>	<p>04-12-2024</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: ASHRAF ABDULLAH</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: ASHRAF ABDULLAH</p>